

Verslag ouderraad 6 mei 2021 - 20.00u

Aanwezig: Stef, Stijn, Veerle, Dieter, Peter

Verontschuldigd: Lien, Wouter, Birgen, Tia, Kim

1. **Bag to school** (3 of 4p aanwezig)

actie loopt, maar traag

idee: doorrijdmoment op school, want afzetten voor/na school is moeilijk

voorstel: zaterdag 29/5/21

paar mensen aanwezig graag

2. **Evaluatie wandelzoektocht**

succes, LS 90 inzendingen, KS 45

Wout verwacht nog sponsoring van OR: liefst geldbedrag, voor bijvoorbeeld kinder surprise

Er zouden ook nog wat spullen binnengekomen zijn via Lien (voetballen ...), nog eens navragen wat juist

Gadget met logo, frisbee +/- 320 EUR

zou dan ook voor kinderen van andere scholen zijn, is dit opportuun?

eventueel extra bestellen voor een volgende gelegenheid, meer bestellen doet prijs dalen

wat met deelnemers die meerdere inzendingen per gezin hebben gedaan?

voorstel 1 prijs per gezin

er is weinig geld binnengekomen dit jaar, maar het moet wel kunnen om hiervoor een bedrag te voorzien, hopelijk volgend jaar weer meer/alle activiteiten

wie papier heeft binnengebracht, moet iets krijgen, ongeacht oplossing correct of niet

we voorzien een budget van 350 EUR

3. **Kinderdisco** (25/6/21) (werkgroep 2p)

we steken het in ons hoofd al ineens, want toch echt iets waar de kinderen naar uitkijken

navragen beschikbaarheid dj

installatie kan via Stef

bij mooi weer gaat alles buiten door

wanneer binnen: eventueel verschillende locaties, want bubbels mogen niet vermengen, dit moet logistiek mogelijk zijn

voorstel: laatste 2 uren van de schooldag

iets van eten en drinken aanbieden, ofwel juffen, ofwel mensen van OR

Stef kijkt na wat er nodig is, eventueel podium via gemeente

juffen kunnen zelf ook initiatief nemen wat de inkleding betreft uiteraard, want OR mag

mogelijk minder aanwezig zijn

Stef toets af met Wout wat kan

4. Openklasdag / BBQ (werkgroep 2p, Dieter drank)

eind augustus, hopelijk weer meer versoepelingen en meer mogelijkheden
zaterdag is realistischer dan weekdag, was ook voorkeur van Wout
voorstel dus zaterdag 28/8/21

kleine werkgroep voor organisatie (eten, drinken?)
op tijd ex-leden OR contacteren voor bedanking

5. Mossel-feest (werkgroep 4p) (Dieter zal niet aanwezig zijn)

voorstel zaterdag 9/10/21

werkgroep op tijd samenstellen, zodat draaiboek al kan worden bekeken

6. Vrienden van SJI

brief opstellen voor LS6, met vraag of we over gegevens kunnen beschikken
zou eind juni moeten worden meegegeven, of bij proclamatie(?)

Varia's:

- onduidelijk hoe of wat van proclamatie, idem eindejaarsshow/musical
wel graag op tijd bericht wat er eventueel nodig is van ondersteuning!
- opvang woensdag tot 16u op school mogelijk (n.v.t. op verlofdagen), Kokon enkel
voor gemeentescholen, is eigenlijk problematisch, we komen hier volgende
vergadering zeker op terug
- volgende vergadering werkgroepen samenstellen, 'nieuwelingen' goed verdelen,
zodat kennis goed kan worden doorgegeven

volgende vergadering 19 mei 2021 gaat door op school, **met aandrang** graag iedereen
aanwezig